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 Protokół nr 192/2024 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 15 lutego 2024 r. 
 

Posiedzenie otworzył Starosta – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 
Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego.  
 
Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 
obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi on 
załącznik nr 2.  
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia projektu pod nazwą „Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych w 
powiecie nowomiejskim (II)”.  
/na posiedzenie wszedł pan M. Sobczak – zastępca dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy/  

Pan Sobczak poinformował, że powyższą kwestię omawiał już na poprzednim posiedzeniu 
Zarządu, była podjęta uchwała Zarządu Powiatu w tej sprawie. Dodał, że wniosek na realizację 
zadania został już złożony. Okres realizacji projektu będzie trwać od 01.01.2024 r. do 
31.12.2024 r., całkowita wartość projektu wyniesie 4 099 788,72 zł. 
Pan Łątkowska zapytała ile teraz wynosi stawka za staż. 
Pan Sobczak odpowiedział, że 1700 zł brutto.  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
/pan M. Sobczak opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przeprowadzenia konsultacji społecznych projektu programu pn. „Powiatowy program 
rozwoju pieczy zastępczej w Powiecie Nowomiejskim na lata 2024-2026”. 
/na posiedzenie weszła pani A. Marchlewska-Barczewska – dyrektor Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie/ 
 
Pani Marchlewska-Barczewska poinformowała, że konsultacje odbędą się w terminie od 
16.02.2024 r. do 23.02.2024 r. Dodała, że otrzymała informację telefoniczną z Urzędu 
Wojewódzkiego z Wydziału Polityki Społecznej. Po analizie programu stwierdzono, iż nie ma 
zaplanowanych w nim rodzin zastępczych zawodowych.  Dodała, że nie jest to korzystne 
rozwiązanie, ponieważ takiej rodzinie trzeba płacić wynagrodzenie. Ponadto w tego typu 
rodzinie nie może przebywać więcej niż trójka dzieci. Nadmieniła, że bardziej opłacalne są 
rodzinne domy dziecka, w których można umieścić więcej dzieci. Dodała, że na naszym terenie 
rodziny nie zgłaszają się, żeby pełnić funkcję rodzin zastępczych zawodowych. Nadmieniła, że 
jeżeli jakaś rodzina byłaby zainteresowana pełnieniem funkcji rodziny zastępczej zawodowej to 
zawsze można uaktualnić program. 
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Członkowie Zarządu stwierdzili, że można w programie zaplanować jedną rodzinę zastępczą 
zawodową. 
W związku z powyższym zgodnie z propozycją Zarządu zaplanowano prowadzenie rodzin 
zastępczych zawodowych i zmieniono dane w programie w tabeli na str. 28 w liczbie 
proponowanych rodzin zawodowych: w roku 2024 – 1, w roku 2025 -1 oraz w roku 2026 -1. 
Pani Sekretarz zgłosiła poprawkę w formularzu ankiety w punkcie 4, poprawny dopisek brzmi:            
„Celem gromadzenia Pana/Pani danych osobowych jest przeprowadzenie konsultacji 
społecznych projektu Uchwały Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim w sprawie 
uchwalenia Powiatowego programu rozwoju pieczy zastępczej w Powiecie Nowomiejskim na 
lata 2024-2026”. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia „Powiatowego programu rozwoju pieczy 
zastępczej w Powiecie Nowomiejskim na lata 2024-2026” stanowi załącznik nr 3. 
 
Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,                         
J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
akceptacji przystąpienia do programu pod nazwą „Program wyrównywania różnic między 
regionami III”, finansowanego ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych.  
 
Pani Marchlewska-Barczewska poinformowała, że w ramach powyższego programu złożone 
zostały wnioski: Towarzystwa Przyjaciół Dzieci Zarząd Oddziału Miejskiego w Nowym Mieście 
Lubawskim na dofinansowanie zakupu pojazdu przeznaczonego do przewozu osób 
niepełnosprawnych, łączny koszt realizacji projektu - 193 000,00 zł, środki własne beneficjenta 
-  49 000,00 zł, środki z PFRON - 144 000,00 zł oraz Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w 
Nowym Mieście Lubawskim na likwidację barier architektonicznych w nowej siedzibie 
Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim, łączny koszt realizacji 
projektu - 26 587,04 zł, środki własne beneficjenta - 11 964,17 zł, środki z PFRON -            
14 622,87 zł. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
Opinia Powiatowej Społecznej Rady do Spraw Osób Niepełnosprawnych w Nowym Mieście 
Lubawskim stanowi załącznik nr 4. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                   
T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pani A. Marchlewska-Barczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyboru najkorzystniejszej oferty w trybie podstawowym z możliwością negocjacji  
dla zadania pod nazwą „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1299N na odcinku Jamielnik – 
Radomno”.  
/na posiedzenie weszła pani J. Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/ 
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Pani Robaczewska poinformowała, że najkorzystniejszą ofertą jest oferta nr 2 złożona przez: 
COLAS Polska Sp. z o.o. z Palędzia, cena ofertowa brutto wynosi: 4 047 209,93 zł. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                   
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z wnioskiem z Gminy Kurzętnik 
w sprawie przystanków komunikacyjnych.  

Pani Robaczewska poinformowała, że pierwsza uchwała dotycząca przystanków została 
podjęta w roku 2013. Dodała, że pierwsza duża zmiana uchwały nastąpiła w roku 2020 i miała 
na celu uporządkowanie informacji zawartych w pierwotnym załączniku. Wyjaśniła, że 
przewoźnicy zgłaszali do nich sugestie, iż nazwy niektórych przystanków są inaczej ujęte w 
uchwale a inaczej w ich rozkładach jazdy. Wówczas wszystkie wnioski przewoźników zostały 
uwzględnione w załączniku do uchwały.  Podjęcie uchwały Nr LXVI/416/2024 z dnia 25 stycznia 
2024r. w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII/114/2020 Rady Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim z dnia 27 lutego 2020r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 
których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat nowomiejski oraz warunków i zasad 
korzystania z tych przystanków, poprzedzone było konsultacjami społecznymi. Informacja o 
konsultacjach społecznych, które odbywały się w dniach od 11 do 18 stycznia 2024r., ukazała 
się na tablicy ogłoszeń w Starostwie Powiatowym w Nowym Mieście Lubawskim, stronie 
internetowej oraz na stronie BIP Powiatu Nowomiejskiego. Ponadto w dniu 17 stycznia 2024r., 
w Starostwie Powiatowym w Nowym Mieście Lubawskim, odbyło się otwarte spotkanie z 
organizacjami pozarządowymi oraz członkami Rady Organizacji Pozarządowych Powiatu 
Nowomiejskiego, w celu omówienia ewentualnych uwag do projektu uchwały Rady Powiatu, 
podejmowanej w przedmiotowej sprawie. Dodała, że każdy mieszkaniec, czy instytucja mogli 
zgłosić jakiekolwiek zastrzeżenia lub uwagi za pośrednictwem dostępnej na stronie 
internetowej powiatu oraz w budynku Starostwa, ankiety w ramach ogłoszonych konsultacji 
społecznych. Po konsultacjach nie otrzymano żadnych ankiet. Podjęcie powyższej uchwały 
Rady Powiatu  wynikało z konkretnych wniosków zgłoszonych przez Gminę Nowe Miasto 
Lubawskie oraz Gminę Grodziczno, taka informacja zawarta jest w uzasadnieniu do 
przedmiotowej uchwały. Wyjaśniła, że w załączniku do uchwały, zawierdzającym wykaz 
przystanków, użyte słowo „Miejscowość”, odnosi się także do nazewnictwa nadanego na 
rozkładach jazdy przez przewoźników, już wcześniej, przed podjęciem pierwszej uchwały w 
2013r., gdzie użycie nazw zwyczajowo używanych „Kaługa”, „Mścin” czy „Kacze Bagno” było 
bardziej rozpoznawalne i identyfikujące z miejscem zatrzymania się autobusu, dla pasażerów, 
korzystających z komunikacji zbiorowej.  
W związku z powyższym Zarząd Powiatu postanowił, że wniosek Gminy Kurzętnik zostanie 
poddany analizie pod kątem ewentualnego wprowadzenia zmian w załączniku do uchwały 
Rady Powiatu. 
 
Wniosek Gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 5. 
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Szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem Wójta Gminy 
Biskupiec w sprawie udzielenia informacji przez powiat na temat posiadanej dokumentacji 
na wyremontowanie dróg powiatowych na terenie Gminy Biskupiec.  

Pani Robaczewska poinformowała, że obecnie Powiat Nowomiejski posiada dokumentację 
projektową na przebudowę drogi powiatowej Nr 1236N Wlk. Tymawa – Łąkorz (etap 2, 
odcinek Sumin – Mierzyn) na terenie Gminy Biskupiec.  
Pan Starosta stwierdził, że należy zaznaczyć, iż sfinansowanie przez Gminę Biskupiec 
wykonania dokumentacji, nie wpłynie na wybór i kolejność realizacji inwestycji przez powiat. 
Pan Buliński poruszył kwestię dotyczącą deklaracji Gminy Nowe Miasto Lubawskie w sprawie 
dofinansowania na wykonanie dokumentacji na drogę Nowy Dwór-Bagno w wysokości 
100 000 zł. Zapytał jakie ruchy są w tym kierunku poczynione. 
Pan Starosta odpowiedział, że planuje spotkanie z Wójtem Gminy Nowe Miasto Lubawskie w 
celu omówienia powyższej kwestii. 
Pani Grzywacz stwierdziła, że musiałby być przygotowany kosztorys dotyczący wykonania 
powyższej drogi. 
Pan Buliński stwierdził, że nie może tak być żeby na wniosek Gminy Nowe Miasto Lubawskie  
nie było żadnej odpowiedzi od listopada.  
Pan Starosta poprosił panią Robaczewską o przygotowanie kosztorysu dla powyższej drogi. 
 
Pismo Wójta Gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 6. 
/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia  przystąpienia do realizacji  projektu pt. „E-administracja w Powiecie 
Nowomiejskim – etap III – cyberbezpieczeństwo”.  

/na posiedzenie weszła pani J. Domżalska - inspektor do spraw pozyskiwania funduszy 
zewnętrznych/ 

Pani Domżalska poinformowała, że okres realizacji projektu zaplanowano od dnia zawarcia 
umowy o grant przez 24 miesiące nie dłużej niż do 30.06.2026 roku. Całkowita wartość 
planowanego przedsięwzięcia i otrzymanego dofinansowania dla projektu wynosi          
849 954,00 zł, bez wkład własnego powiatu. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pani J. Domżalska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością oznaczoną działką nr 488/21 obręb 9 
Nowe Miasto Lubawskie na cele budowlane./inwestor-H.R./ 
/na posiedzenie weszła pani B. Widźgowska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw 
Gospodarczych/ 

Pani Widźgowska poinformowała, że chodzi tutaj o dysponowanie przez inwestora częścią 
nieruchomości oznaczonej ewidencyjnie działką nr 488/21 obręb 9 Nowe Miasto Lubawskie, 
będącej własnością Powiatu Nowomiejskiego, na cele budowlane związane z wykonaniem 
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przyłącza elektrycznego do boksu garażowego zlokalizowanego w Nowym Mieście Lubawskim 
przy ul. Grunwaldzkiej na działce 488/13. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
Mapa zasadnicza stanowi załącznik nr 7. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością oznaczoną działką nr 488/21 
obręb 9 Nowe Miasto Lubawskie na cele budowlane./inwestor-J.K., P.M., W.Ś./ 

Pani Widźgowska poinformowała, że chodzi tutaj o dysponowanie przez inwestorów częścią 
nieruchomości oznaczonej ewidencyjnie działką nr 488/21 obręb 9 Nowe Miasto Lubawskie, 
będącej własnością Powiatu Nowomiejskiego, na cele budowlane związane z podłączeniem 
prądu do boksów garażowych zlokalizowanych w Nowym Mieście Lubawskim (na działkach nr 
488/9, 488/10 i 488/7). 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
Mapa zasadnicza stanowi załącznik nr 8. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyboru najkorzystniejszej oferty na realizację zadania: „Termomodernizacja 
budynku administracyjno-biurowego położonego przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście 
Lubawskim”.  
 
Pani Widźgowska poinformowała, że wpłynęło pięć ofert. Najkorzystniejszą ofertą jest oferta 
nr 1 złożona przez wykonawcę: WTM Sp. z o.o. z Rogówka, cena ofertowa brutto: 3 247 000 zł. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
 
Informacja dotycząca ofert stanowi załącznik nr 9. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
/pani B. Widźgowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie ostatecznego rozliczenia dotacji podmiotowych przekazanych dla Niepublicznej 
Szkoły Podstawowej Specjalnej w Nowym Mieście Lubawskim w 2023 roku.  
/na posiedzenie weszła pani B. Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 

Pani Orłowska poinformowała, że uznaje się za ostatecznie rozliczoną dotację przekazaną w 
2023 r.,  Niepublicznej Szkole Podstawowej Specjalnej w Nowym Mieście Lubawskim, którą 
prowadzi Beata Machujska dla 655 uczniów (w ujęciu rocznym) w łącznej wysokości 
2 089 431,99 zł. Dotacja celowa od Wojewody z rezerwy celowej budżetu państwa na 
dofinansowanie zadań z zakresu wychowania przedszkolnego - 8 036,25 zł, w tym 6 4269,00 zł 
dotacja celowa od Wojewody, 1 607,25 zł - wkład własny powiatu. Dotacja została w całości 
wykorzystana i rozliczona. Ponadto dotacja celowa od Wojewody na wyposażenie szkół 
podstawowych w podręczniki, materiały edukacyjne i materiały ćwiczeniowe  – 8 907,29 zł, 
w tym środki wykorzystane i rozliczone przez szkołę w wysokości 8 819,15 zł, natomiast środki 
na obsługę zadania w wysokości 88,14 zł wykorzystane i rozliczone przez Starostwo Powiatowe 
w Nowym Mieście Lubawskim. Dotacja celowa  na wypłatę nagrody, o której mowa w art. 92a 
ust.1 ustawy Karta Nauczyciela oraz na podstawie danych SIO - wykaz nauczycieli 
uprawnionych do nagrody w dniu 20.09.2023 r., wg stanu na 27.09.2023 r., z okazji  250 
rocznicy utworzenia Komisji Edukacji Narodowej. Szkoła otrzymała środki w wysokości            
12 113,55 zł, które w całości wykorzystała i rozliczyła. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie ostatecznego rozliczenia dotacji podmiotowych przekazanych dla Liceum Wesoła 
Góra z siedzibą w Nowym Mieście Lubawskim, ul. Jagiellońska 3 i  w Mszanowie ul. Polna 7, 
w 2023 roku.  

Pani Orłowska poinformowała, że uznaje się za ostatecznie rozliczoną dotację przekazaną w 
2023 r.,  Liceum Wesoła Góra z siedzibą w Nowym Mieście Lubawskim, ul. Jagiellońska 3 i  w 
Mszanowie ul. Polna 7, które prowadzi S.W.P. Sp. z o.o. z siedzibą w Szwarcenowie,  dla 735 
uczniów (w ujęciu rocznym)  w łącznej wysokości 584 789,51 zł. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Trzynastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie zadania w zakresie 
prowadzenia powiatowej biblioteki publicznej w roku 2024.  
 
Pan Starosta zwrócił uwagę, że jest błąd w projekcie uchwały w roku, powinien być wpisany 
rok 2024 (był wpisany rok 2023). 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
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Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 
Rady Powiatu. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Czternastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie dofinansowania zadania związanego z funkcjonowaniem Biura Regionalnego 
Województwa Warmińsko- Mazurskiego w Brukseli w 2024.  
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Piętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozdaniem z 
realizacji Powiatowego programu opieki nad zabytkami Powiatu Nowomiejskiego na lata 
2022 - 2025.  
 
Pani Orłowska omówiła sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 10. 
 
Szesnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozdaniem z 
działalności Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli za okres 
listopad 2022 r. – listopad 2023 r.  
 
Pani Orłowska omówiła sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 11. 
 
Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zarządzeniem Nr 
393/2024 Starosty Nowomiejskiego w sprawie zatwierdzenia  aneksu nr 8 do arkusza 
organizacji roku szkolnego 2023/2024 Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście 
Lubawskim.  

Pani Orłowska poinformowała, że aneks związany jest z przydzieleniem 12 godzin nauczania 
indywidualnego dla uczenia klasy IV na okres do końca roku szkolnego 2023/2024 ;12 godzin 
nauczania indywidualnego dla ucznia klasy III  na okres II semestru roku szkolnego 2023/2024; 
12 godzin nauczania indywidualnego dla uczennicy klasy II  na okres II semestru roku szkolnego 
2023/2024; ;12 godzin nauczania indywidualnego dla uczennicy klasy I  na okres II semestru 
roku szkolnego 2023/2024; ;12 godzin nauczania indywidualnego dla uczennicy klasy I na okres 
do końca roku szkolnego 2023/2024 zgodnie z zaleceniami orzeczeń o potrzebie kształcenia 
specjalnego. Ponadto aneks związany jest również z powrotem nauczyciela z długotrwałego 
zwolnienia lekarskiego.   
 
Zarządzenie Nr 393/2024 stanowi załącznik nr 12. 
 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona realizacja  zadania publicznego pn. 
Działalność na rzecz dzieci i młodzieży, w tym wypoczynku dzieci i młodzieży. 
/na posiedzenie weszła pani I. Mroczkowska – pełnomocnik do spraw organizacji 
pozarządowych/ 

Pani Mroczkowska poinformowała, że na konkursy ofert dla organizacji pozarządowych łącznie 
wpłynęło 25 ofert. Dodała, że na realizację powyższego zadania złożono 4 oferty, dotacja 
łącznie 5 000,00 zł. 

1) Nowomiejskie Stowarzyszenie Wspomagania Rozwoju Dzieci i Młodzieży „Błękitna 
Mila” – organizacja 5-dniowego wakacyjnego wypoczynku dla dzieci z Domu dziecka w 
Pacółtowie w Krainie Wielkich Jezior. Planowany jest wypoczynek dla 7 osób w tym 5 
wychowanków oraz 2 opiekunów. Wyjazd będzie przeznaczony dla dzieci, które ze 
względu na wiek, niepełnosprawność oraz specyficzne potrzeby nie mogą wjechać na 
kolonie bez opieki. Kilkudniowy wyjazd przyczyni się do poprawy samopoczucia 
psychofizycznego wychowanków. Całkowity koszt zadania: 8 650,00 zł, wkład własny 
finansowy: 2 500,00 zł, wkład własny niefinansowy (osobowy, rzeczowy): 1 150,00 zł, 
wnioskowana kwota dotacji: 5 000,00 zł, proponowana dotacja komisji opiniującej:         
2 350,00 zł. 

2) Chorągiew Kujawsko-Pomorska ZHP Hufiec ZHP Nowe Miasto Lubawskie -  Zadanie 
przewiduje  dwie imprezy integracyjne dla zuchów i harcerzy. Adresatami wydarzenia 
będą zuchy i harcerze w wieku 7-25 lat. Planowana jest organizacja trzydniowego Rajdu 
Zielonego Liścia oraz Rajdu Kacperek. Rajd Zielonego Liścia odbędzie się bazie 
harcerskiej w Gaju. Podczas spotkań uczestnicy spędzą aktywnie czas na łonie natury. 
Wydarzenie przyczyni się do integracji międzypokoleniowej. W Harcerskim Rajdzie 
Zielonego Liścia planuje się udział około 120 osób, zaś w Rajdzie Kacperek około           
60 osób.Całkowity koszt zadania: 8 300,00 zł, wkład własny finansowy: 500,00 zł, wkład 
własny niefinansowy (osobowy, rzeczowy): 2 800,00 zł, wnioskowana kwota dotacji:                  
5 000,00 zł, proponowana dotacja komisji opiniującej: 2 350,00 zł. 

3) Klub Sportowy „Drwęca” Nowe Miasto Lubawskie - prowadzenie zajęć sportowych dla 
dzieci w 3 sekcjach (piłka nożna, lekka atletyka oraz szachy) w których aktualnie trenuje 
150 dzieci w wieku 5-7 lat. Środki uzyskane z dotacji zostaną przeznaczone dla trenera 
prowadzącego zajęcia  z najmłodszą grupa młodzieżową, która została utworzona w 
styczniu. Każda z drużyn klubu będzie trenować 3 razy w tygodniu po 90 minut pod 
okiem trenera. W zadaniu udział wezmą wolontariusze członkowie stowarzyszenia. 
Całkowity koszt zadania: 5 000,00 zł, wkład własny finansowy: 1 000,00 zł, wkład 
własny niefinansowy (osobowy, rzeczowy): 0 zł, wnioskowana kwota dotacji: 4 000,00 
zł, proponowana dotacja komisji opiniującej: 300,00 zł. 

4) Stowarzyszenie „GD” Gdańsk – „Klockowe L-Maszyny Warsztaty Techniczne dla dzieci”. 
Realizacja zadania przebiegałaby w trzech gminach Powiatu Nowomiejskiego: gminie 
Biskupiec, Grodziczno i Kurzętnik. Organizatorzy planują organizację warsztatów 
technicznych dla dzieci z trzech gmin pozwalających na odkrywanie nowych wrażeń i 
dzielenie się doświadczeniami w grupie. Grupa docelowa to dzieci 7 – 14 lat, całkowita 
liczba uczestników to 30 dzieci. Komisja podkreśliła, że organizacja słabo przedstawiła 
możliwości realizacji wydarzenia oraz budżet. Wobec powyższego zadanie nie powinno 
otrzymać dofinansowania. Całkowity koszt zadania: 1 350,00 zł, wkład własny 
finansowy: 150,00 zł, wkład własny niefinansowy (osobowy, rzeczowy): 0 zł, 
wnioskowana kwota dotacji: 1 200,00 zł, proponowana dotacja komisji opiniującej: 0 zł 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają inne propozycje. 



9 

 

Członkowie Zarządu nie zgłosili innych propozycji. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
 
Zestawienie ofert na realizację zadań w 2024 r. stanowi załącznik nr 13. 
Protokół komisji opiniującej oferty złożone na realizację zadania stanowi załącznik nr 14. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona realizacja  zadania publicznego pn. 
Działalność na rzecz osób w wieku emerytalnym.  
 
Pani Mroczkowska poinformowała, że na realizację powyższego zadania złożono 3 oferty , 
dotacja łącznie 5000,00 zł. 

1) Polski Związek Emerytów Rencistów i Inwalidów Oddział Rejonowy Nowe Miasto 
Lubawskie - spotkanie integracyjne pt. „Mimo dużego peselu – duchem młodzi witamy 
lato nad jeziorem Hartowiec”. Spotkanie zorganizowane zostanie nad jeziorem 
Hartowiec w Ostaszewie. Uczestniczyć w nim będą osoby niepełnosprawne, członkowie 
stowarzyszenia oraz niezrzeszeni sympatycy. Planowany termin spotkania to czerwiec 
2024 r. Liczba uczestników to około 100 osób. Przewidziano również konkursy z 
nagrodami i zabawę taneczną. Całkowity koszt zadania: 10 700 zł, wkład własny 
finansowy: 6 900,00 zł, wkład własny niefinansowy (osobowy, rzeczowy): 800,00 zł, 
wnioskowana kwota dotacji: 3 000,00 zł, proponowana dotacja komisji opiniującej:       
1 500,00 zł. 

2) Stowarzyszenie Koło Gospodyń Wiejskich w Łąkorzu – warsztaty dla seniorów pod 
hasłem „Anioł jak marzenie, anioł na życzenie”. Warsztaty zorganizowane zostaną dla 
seniorów i dzieci. Odbędą się w Wiejskim Domu Kultury w Łąkorzu. Tematem 
warsztatów będzie technika wykonania aniołów ze sznurka, masy gipsowej. Warsztaty 
mają przyczynić się do integracji seniorów. Wystawa z wykonanych prac zorganizowana 
zostanie w Dniu Seniora. Planowana ilość uczestników to 25 seniorów i 6 dzieci. 
Całkowity koszt zadania: 3 800,00 zł, wkład własny finansowy: 300,00 zł, wkład własny 
niefinansowy (osobowy, rzeczowy): 2000,00 zł, wnioskowana kwota dotacji:                   
1 000,00 zł, proponowana dotacja komisji opiniującej: 1 000,00 zł. 

3) Uniwersytet Trzeciego Wieku w Nowym Mieście Lubawskim - zadanie pn. „Zwiedzamy 
gminy powiatu Nowomiejskiego – Gmina Biskupiec”. Wycieczka do gminy Biskupiec i 
zwiedzanie kilku miejscowości gminy Biskupiec. Zadaniem projektu jest 
zainteresowanie walorami przyrodniczymi i obiektami historycznymi gminy Biskupiec. 
W wycieczce udział wezmą słuchacze UTW. W ramach zadania organizatorzy planują 
spotkanie integracyjne z młodzieżą w Zespole Szkół w Bielicach.  Planowany termin 
realizacji zadania to maj-wrzesień 2024 r. Całkowity koszt zadania: 4 865,00 zł, wkład 
własny finansowy: 1 025,00 zł, wkład własny niefinansowy (osobowy, rzeczowy): 
840,00 zł, wnioskowana kwota dotacji: 3 000,00 zł, proponowana dotacja komisji 
opiniującej: 2 500,00 zł. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają inne propozycje. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili innych propozycji. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
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Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
Protokół komisji opiniującej oferty złożone na realizację zadania stanowi załącznik nr 15. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 

Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona realizacja  zadania publicznego pn. 
Aktywizacja niepełnosprawnych.  
 
/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, pan Wicestarosta przejął prowadzenie obrad/ 
Pani Mroczkowska poinformowała, że na realizację powyższego zadania złożono 3 oferty, 
dotacja łącznie 4 000,00 zł. 

1) Towarzystwo Przyjaciół Dzieci w Nowym Mieście Lubawskim – XIV Turniej Badmintona 
Osób Niepełnosprawnych, impreza integracyjna o charakterze sportowym. Zmagania 
sportowe odbędą się na hali widowiskowo- sportowej przy Zespole Szkół Zawodowych 
w Kurzętniku. Organizatorzy zaplanowali  rozgrywki indywidualne i grupowe, dla 
zwycięzców w poszczególnych kategoriach przewidziano medale, zaś dla zwycięzców 
drużyn puchary. Uczestnicy oraz ich opiekunowie otrzymają poczęstunek. Przewidziany 
jest udział 60 osób niepełnosprawnych z terenu powiatu nowomiejskiego. 
Całkowity koszt zadania: 1 800,00 zł, wkład własny finansowy: 800,00 zł, wkład własny 
finansowy (osobowy, rzeczowy): 0  zł, wnioskowana kwota dotacji: 1 000,00 zł, 
proponowana dotacja komisji opiniującej: 1 000,00 zł. 
2) Nowomiejskie Stowarzyszenie Wspomagania Rozwoju Dzieci i Młodzieży „Błękitna 
Mila” – w ramach realizacji zadania planowana jest organizacja imprezy integracyjnej 
połączonej z konkursami w lokalu gastronomicznym. Impreza przeznaczona zostanie 
dla osób niepełnosprawnych ze Stowarzyszenia Pomocy Dzieciom Specjalnej troski, 
powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy w Pacółtowie oraz uczniów 
niepełnosprawnych ze szkół podstawowych z terenu powiatu. Przewiduje się udział 
około 90 osób. Impreza planowana jest na jesieni 2024 r.  
Całkowity koszt zadania: 4 200,00 zł, wkład własny finansowy: 700,00 zł, wkład własny 
niefinansowy (osobowy, rzeczowy): 1 000,00 zł, wnioskowana kwota dotacji:                  
2 500,00 zł, proponowana dotacja komisji opiniującej: 2 100,00 zł. 
3) Stowarzyszenie „Amazonki” w Nowym Mieście Lubawskim – Realizacja zadania pt. 
„Chopin blisko nas – lekcja muzyki w Szafarni”. Organizatorzy planują wyjazd dla 
członkiń stowarzyszenia i sympatyków do Ośrodka Chopinowskiego w Szafarni.  
Całkowity koszt zadania: 1 770,00 zł, wkład własny finansowy:  300,00 zł, wkład własny 
niefinansowy (osobowy, rzeczowy): 350,00 zł, wnioskowana kwota dotacji: 1 120,00 zł, 
proponowana dotacja komisji opiniującej: 900,00 zł. 

Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają inne propozycje. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili innych propozycji. 
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
Protokół komisji opiniującej oferty złożone na realizację zadania stanowi załącznik nr 16. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz,  T. Łątkowska,     
M. Buliński. 
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Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie  wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona realizacja  zadania 
publicznego pn. Działania na rzecz osób niepełnosprawnych -  Prowadzenie punktu 
konsultacyjno-terapeutycznego dla dzieci specjalnej troski oraz ich rodzin w zakresie działań 
wychowawczo-opiekuńczych. 
 

Pani Mroczkowska poinformowała, że na realizacje powyższego zadania złożono 1 ofertę, 
dotacja łącznie 6 000,00 zł. 
1) Stowarzyszenie Pomocy Dzieciom Specjalnej Troski w Nowym Mieście Lubawskim - 
Prowadzenie punktu konsultacyjno – terapeutycznego dla dzieci specjalnej troski oraz ich 
rodzin w zakresie działań wychowawczo opiekuńczych - prowadzenie konsultacji i terapii dla 
dzieci niepełnosprawnych i ich rodzin. Uczestnikami są osoby w zróżnicowanym wieku, z 
różnymi schorzeniami (niepełnosprawni ruchowo i intelektualnie, z zespołem Downa, z 
porażeniem mózgowym), zajęcia będą odbywały się również poza punktem (przewidziano 
wyjazdy integracyjne), udział około 10-12 dzieci i młodzieży niepełnosprawnej. Działalność 
punktu dostosowana będzie do potrzeb uczestników, poprzez prowadzenie zajęć 
dydaktycznych dostosowanych do dzieci niepełnosprawnych (zajęcia plastyczne, ruchowe, 
ćwiczenia muzyczne). Spotkania w punkcie będą odbywały się jeden raz w miesiącu, w soboty 
w PCRE w Nowym Mieście Lubawskim. 
Całkowity koszt zadania: 6 854,00 zł, wkład własny finansowy: 650,00 zł, wkład własny 
niefinansowy (osobowy, rzeczowy): 204,00 zł, wnioskowana kwota dotacji: 6 000,00 zł, 
proponowana dotacja komisji opiniującej: 6 000,00 zł. 
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają inne propozycje. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili innych propozycji. 
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
Protokół komisji opiniującej oferty złożone na realizację zadania stanowi załącznik nr 17. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,     
M. Buliński. 

Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona realizacja  zadania 
publicznego pn. Wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej.  
 
Pani Mroczkowska poinformowała, że na realizację powyższego zadania złożono 4 oferty, 
dotacja łącznie 9 000,00 zł. 

1) Klub Sportowy „Drwęca” Nowe Miasto Lubawskie –  prowadzenie zajęć w klubie  w        
3 sekcjach (piłka nożna, lekka atletyka oraz szachy), na których trenuje 180 dzieci w 
wieku 4 do 60 lat. Środki uzyskane z dotacji zostaną przeznaczone na wynagrodzenie 
dla trenera prowadzącego zajęcia  z dziećmi, treningi bramkarskie, koordynacji 
ruchowej i korekcyjnej. Treningi odbywać się będą od stycznia do marca 2024 r., około 
80 godzin.  W zadaniu udział wezmą wolontariusze, członkowie stowarzyszenia oraz 6 
członków zatrudnionych do pracy społecznej. Zadanie ma wpłynąć na podniesienie 
sprawności fizycznej młodzieży           KS Drwęca. 
Całkowity koszt zadania: 12 000,00 zł, wkład własny finansowy: 4 000,00 zł, wkład 
własny niefinansowy (osobowy, rzeczowy): 0 zł, wnioskowana kwota dotacji:                   
8 000,00 zł, proponowana dotacja komisji opiniującej : 4 000,00 zł. 
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2) Automobilklub Nowomiejski - Organizacja „Sprintu Nawra” – zawody prowadzone będą 
jako zawody klubowe, na wyłączonej z ruchu drodze powiatu nowomiejskiego. Zasady 
organizacji oraz jazdy samochodowej zostaną szczegółowo określone w regulaminie 
zawodów. W zawodach będą brać udział zawodnicy z całego kraju, prawdopodobnie  
35 załóg w tym kilkunastu będących członkami Automobilklubu. Wydarzenie przyczyni 
się do podniesienia wyników w sporcie samochodowym. 
Całkowity koszt zadania: 12 800,00 zł, wkład własny finansowy: 4 000,00 zł, wkład 
własny niefinansowy (osobowy, rzeczowy): 4 800,00 zł, wnioskowana kwota dotacji:4 
000,00 zł, proponowana dotacja komisji opiniującej : 4 000,00 zł. 

3) Klub Sportowy „Zamek” Kurzętnik – otwarte zajęcia lekkoatletyczne dla dzieci i 
młodzieży z powiatu nowomiejskiego -  zadanie obejmuje przeprowadzenie 
regularnych zajęć dla dzieci i młodzieży. Miejscem zajęć będzie stadion MOSiR. Zajęcia 
odbywać się będą 1 raz w tygodniu po 60 min (czyli 15 tygodni).  Zadanie przewiduje 
zwiększenie sprawności fizycznej wśród 30 uczestników zajęć lekkoatletycznych. 
Całkowity koszt zadania: 1 200,00 zł, wkład własny finansowy: 200,00 zł, wkład własny 
niefinansowy (osobowy, rzeczowy): 0 zł, wnioskowana kwota dotacji: 1 000,00 zł, 
proponowana dotacja komisji opiniującej: 1 000,00 zł. 

4) Stowarzyszenie Szachowe „Husaria” – Szkółka Szachowa Zostań Arcymistrzem Powiatu 
w Nowym Mieście Lubawskim – organizacja warsztatów szachowych trwających 80 
godz. dla 10 osób, oraz turnieju szachowego. Zajęcia szachowe odbywać się będą 
online na dedykowanej platformie. Grupa docelowa to mieszkańcy powiatu w różnym 
wieku. Rezultaty założone w ofercie są trudne do zamierzenia, organizacja deklaruje, że 
w powiecie nie ma klubów szachowych, mimo tego że jest ich kilka. Oferta nie 
zakwalifikowała się do dofinasowania. 
Całkowity koszt zadania: 4 690,00 zł, wkład własny finansowy: 720,00 zł, wkład własny 
niefinansowy (osobowy, rzeczowy): 450,00 zł, wnioskowana kwota dotacji: 3 520,00 zł, 
proponowana dotacja komisji opiniującej: 0 zł. 

/na posiedzenie wszedł pan Starosta i przejął prowadzenie obrad/ 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają inne propozycje. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili innych propozycji. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
Protokół komisji opiniującej oferty złożone na realizację zadania stanowi załącznik nr 18. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,             
T. Łątkowska, M. Buliński. 

Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona realizacja  zadania 
publicznego pn. Promowanie tradycji kulturowych w powiecie nowomiejskim. 
 
Pani Mroczkowska poinformowała, że na realizację powyższego zadania złożono 4 oferty, 
dotacja łącznie 7 000,00 zł. 

1) Stowarzyszenie Ochrony Przyrody i Dziedzictwa Kulturowego w Łąkorzu – przedmiotem 
zadania będzie organizacja X Festiwalu Gwary Ziemi Lubawskiej dla młodzieży ze szkół 
różnych szczebli, osób dorosłych, zespołów ludowych, zespołów teatralnych w 
Bibliotece Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim. Każdy uczestnik przygotuje 
samodzielnie prezentację festiwalową, którą oceni jury. Najlepsze występy zostaną 
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nagrodzone. Podsumowaniem festiwalu będzie wydanie słowniczka gwary lubawskiej 
w formie tomiku. 
Całkowity koszt zadania: 1 670,00 zł, wkład własny finansowy: 210,00 zł, wkład własny 
niefinansowy (osobowy, rzeczowy): 260,00 zł, wnioskowana kwota dotacji: 1 200,00 zł, 
proponowana dotacja komisji opiniującej: 1 200,00 zł. 

2) Stowarzyszenie Koło Gospodyń Wiejskich w Łąkorzu – X Festiwal Piosenki Patriotycznej 
i Żołnierskiej -  organizacja cyklicznego festiwalu piosenki patriotycznej i żołnierskiej. W 
festiwalu weźmie udział od 12 do 15 zespołów z terenu powiatu nowomiejskiego oraz   
z województw sąsiadujących. Liczba uczestników, którzy wezmą udział to około 150 
osób. Festiwal odbędzie się w Wiejskim Domu Kultury w Łąkorzu w dniu 9 listopada 
2024 r. 
Całkowity koszt zadania: 3 000,00 zł, wkład własny finansowy: 300,00 zł, wkład własny 
niefinansowy (osobowy, rzeczowy): 2 000,00 zł, wnioskowana kwota dotacji: 700,00 zł, 
proponowana dotacja komisji opiniującej: 700,00 zł. 

3) Stowarzyszenie Koło Gospodyń Wiejskich w Łąkorzu – XV Przegląd Zespołów „Początek 
Lata im. Anny Grzywacz”-  cykliczna organizacja przeglądu zespołów w której udział 
wezmą zespoły wokalne i chóry z terenu powiatu nowomiejskiego oraz z województw 
ościennych. Pierwsza cześć przeglądu odbędzie się w Kościele Parafialnym w Łąkorzu a 
druga część w wiejskim Domu Kultury w Łąkorzu. Planuje się udział od 12 do 15 
zespołów, liczba uczestników ma sięgać 170 osób. Organizacja przeglądu przyczyni się 
do propagowania tradycji kulturowych regionu. 
Całkowity koszt zadania: 3 000,00 zł, wkład własny finansowy: 300,00 zł, wkład własny 
niefinansowy (osobowy, rzeczowy): 2 000,00 zł, wnioskowana kwota dotacji: 700,00 zł, 
proponowana dotacja komisji opiniującej: 700,00 zł. 

4) Nowomiejska Akademia Kobiet -  „Szyjemy fartuchy i smażymy placuchy” – zadanie 
obejmuje dwa spotkania. Na jednym spotkaniu opracowany zostanie strój wzorowany 
na dostępnych ilustracjach książkowych. Kolejnym etapem zadania będą warsztaty, na 
których będą wykonane „nakowe blińce z pomoćka” i „nakowe amerykany”. 
Bezpośrednim efektem zadania będzie uszycie tradycyjnego ludowego stroju. 
Całkowity koszt zadania: 6 110,00 zł, wkład własny finansowy: 700,00 zł, wkład własny 
niefinansowy (osobowy, rzeczowy): 1 410,00 zł, wnioskowana kwota dotacji: 4 000,00 
zł, proponowana dotacja komisji opiniującej: 4 000,00 zł. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają inne propozycje. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili innych propozycji. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
Protokół komisji opiniującej oferty złożone na realizację zadania stanowi załącznik nr 19. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, T. Łątkowska,         
M. Buliński. 
Pan J. Czapliński wstrzymał się od głosu. 

Dwudziestym czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona realizacja  zadania 
publicznego pn. Turystyka i krajoznawstwo.  
 
Pani Mroczkowska poinformowała, że na realizację powyższego zadania złożono 2 oferty, 
dotacja łącznie 4 000,00 zł. 
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1) Fundacja Inicjatyw Krajobrazowych Wybudowania – „Na rower! Wspólne wyprawy 
krajoznawcze” – organizacja cyklu warsztatów krajoznawczych, podczas których 
uczestnicy poznają elementy dziedzictwa kulturowego regionu ziemi lubawskiej. W 
2024 r. odbędzie się IX edycja tych warsztatów. Edycja opierać się będzie na historii 
drogownictwa, które stanowi wspólne dziedzictwo mieszkańców. Zadanie ma na celu 
zrealizować 3 bezpłatne wycieczki po rejonach ziemi lubawskiej w miejscowościach: 
gminy Kurzętnik, Grodziczno i Nowe Miasto Lubawskie.  Podsumowaniem projektu 
będzie przewodnik,  w nakładzie 100 egzemplarzy, który będzie  bezpłatnie 
kolportowany w regionie. Projekt ma na celu zaangażowanie około 80 osób.  
Całkowity koszt zadania: 7 000,00 zł, wkład własny finansowy: 4 500,00 zł, wkład 
własny niefinansowy (osobowy, rzeczowy): 0 zł, wnioskowana kwota dotacji:                   
2 500,00 zł, proponowana dotacja komisji opiniującej : 2 500,00 zł. 

2) Stowarzyszenie „Amazonki” w Nowym Mieście Lubawskim  - „Swego nie znacie?” 
Spacer ścieżką edukacyjno – przyrodniczą – organizacja spaceru na wierzę widokową 
Kurza Góra w Kurzętniku. Zadanie będzie realizowane w maju 2024 r. Wydarzenie 
zostanie zorganizowane dla członkiń Amazonek.  
Całkowity koszt zadania: 1 705,00 zł, wkład własny finansowy: 485,00 zł, wkład własny 
niefinansowy (osobowo-rzeczowy): 220,00 zł, wnioskowana kwota dotacji: 1 000,00 zł, 
proponowana dotacja komisji opiniującej: 1 000,00 zł. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają inne propozycje. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili innych propozycji. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
Protokół komisji opiniującej oferty złożone na realizację zadania stanowi załącznik nr 20. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 

Dwudziestym piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona realizacja  zadania 
publicznego pn. Promowanie zdrowego stylu życia.  
 
Pani Mroczkowska poinformowała, że na realizację powyższego zadania złożono 4 oferty, 
dotacja łącznie 6 000,00 zł. 

1) Warmińsko-Mazurski Odział Okręgowy Polskiego Czerwonego Krzyża – propagowanie 
idei honorowego krwiodawstwa w powiecie. Zadanie opiera się na  4 prelekcjach dla 
około 60 uczniów przed oddaniem krwi o idei honorowego krwiodawstwa, 8 otwartych 
akcjach poboru krwi dla około 160 osób, turnieju warcabowym im. Józefa Turowskiego 
dla krwiodawców i sympatyków, zawodach wędkarskich dla krwiodawców i ich rodzin 
oraz  uroczystej akademii „Dni HDK” dla około 90 osób. 
Całkowity koszt zadania: 5 880,00 zł, wkład własny finansowy: 4 880,00 zł, wkład 
własny niefinansowy (osobowy, rzeczowy): 0 zł, wnioskowana kwota dotacji:                  
1 000,00 zł, proponowana dotacja komisji opiniującej: 1 000,00 zł. 

2) Stowarzyszenie Polski Związek Emerytów Rencistów i Inwalidów Odział rejonowy Nowe 
Miasto Lubawskie – planowane są wyjazdy na baseny solankowe w Grudziądzu 
cyklicznie organizowane co dwa tygodnie 2 razy w miesiącu dla grupy około 25-30 
osób. Wyjazdy na baseny mają przyczynić się do poprawy zdrowia osób starszych i 
wypoczynku oraz niwelować choroby przewlekłe. 
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Całkowity koszt zadania: 6 720,00 zł, wkład własny finansowy: 4 020,00 zł, wkład 
własny niefinansowy (osobowy, rzeczowy): 200,00 zł, wnioskowana kwota dotacji:         
2 500,00 zł, proponowana dotacja komisji opiniującej: 1 200,00 zł. 

3) Nowomiejskie Stowarzyszenie Wspomagania Rozwoju Dzieci i Młodzieży „Błękitna 
Mila” – rejs po Jezioraku dla wychowanków Domu Dziecka w Pacółtowie. Tematem 
zadania jest organizacja rejsu dla 5 wychowanków oraz 2 opiekunów. W II połowie 
czerwca zorganizowane zostanie szkolenie instruktarzowe dla osób które pierwszy raz 
będą uczestniczyć w rejsie. Zorganizowanie rejsu przyczyni się do podniesienia 
samooceny, kondycji fizycznej i poziomu zadowolenia wychowanków Domu Dziecka w 
Pacółtowie. 
Całkowity koszt zadania: 5 880,00 zł, wkład własny finansowy: 1 380,00 zł, wkład 
własny niefinansowy (osobowy, rzeczowy): 1 000,00 zł, wnioskowana kwota dotacji:       
3 500,00 zł, proponowana dotacja komisji opiniującej: 2 600,00 zł. 

4) Stowarzyszenie „Amazonki” w Nowym Mieście Lubawskim – Zdrowy styl życia – w 
„Ziołowym dzbanku poznajmy ziołowe ogrody zdrowia”. Jednodniowy wypad 
Amazonek  i zaprzyjaźnionych osób niepełnosprawnych do Ziołowego dzbanka w 
wiosce tematycznej Sąpy. Tematem wycieczki będzie poznanie ziół mających 
zdrowotne moce. Ziołowy wypoczynek przyczyni się do obcowania z naturą, 
polepszenia zdrowia oraz pozyskania wiedzy na temat preparatów ziołowych. 
Całkowity koszt zadania: 7 000,00 zł, wkład własny finansowy: 3 700,00 zł, wkład 
własny niefinansowy (osobowy, rzeczowy): 500,00 zł, wnioskowana kwota dotacji:         
2 800,00 zł, proponowana dotacja komisji opiniującej: 1 200,00 zł. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają inne propozycje. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili innych propozycji. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
Protokół komisji opiniującej oferty złożone na realizację zadania stanowi załącznik nr 21. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pani I. Mroczkowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 

Dwudziestym szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia Kurzętnik Biega, któremu 
zlecono realizację zadania publicznego.  
/na posiedzenie weszła pani M. Jeda – główny specjalista na stanowisku do spraw kontroli/ 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 22. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Dwudziestym siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Nowomiejskiego Stowarzyszenia Wspomagania 
Rozwoju Dzieci i Młodzieży „Błękitna Mila” w Pacółtowie, któremu zlecono realizację 
zadania publicznego.  
 
Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 23. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dwudziestym ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Polskiego Czerwonego Krzyża, Warmińsko – 
Mazurski Oddział Okręgowy w Olsztynie, któremu zlecono realizację zadania publicznego. 
 
Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 24. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dwudziestym dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia Pomocy Dzieciom Specjalnej 
Troski, któremu zlecono realizację zadania publicznego.  
 
Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 25. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 

/pani M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Trzydziestym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia bilansu budżetu powiatu nowomiejskiego za 2023 r.  
 

Pan Skarbnik omówił bilans budżetu powiatu nowomiejskiego za 2023 r. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Trzydziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr LXIV/394/2023 Rady Powiatu w Nowym 
Mieście Lubawskim z dnia 14 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2024 – 2037. 
 
Pan Skarbnik omówił zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2024. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                   
Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Trzydziestym drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr LXIV/395/2024 
Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 14 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia 
budżetu powiatu nowomiejskiego na 2024 r. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                   
Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 

Trzydziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z biuletynem 
informacyjnym Związku Powiatów Polskich. 
 
Biuletyn informacyjny ZPP stanowi załącznik nr 26. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy ktoś chce zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu nie zabrali głosu. 
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
 
 

                                                                                                                Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                                         Andrzej Ochlak 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka 


